



联系人: 李晓磊
 电话: 19954145007
 邮箱: 1419968168@qq.com
 地址: 山东省滨州市惠民县何坊街道办事处孙武三路与勃李东路
 交叉口往南 50 米路东

Contact person: Xiaolei Li
 TEL: 15215431330
 Email: 1419968168@qq.com
 Address: 50 meters east of the intersection of Sunwu Third
 Road and Bolai East Road, Hefang Subdistrict Office, Huimin
 County, Binzhou City, Shandong Province, China



惠民县旭瑞汽车用品有限公司
Huimin Xurui Auto Supplies Co., Ltd.



产品：汽车罩 自行车罩 摩托车罩 船罩 房车罩 烤炉罩 户外桌椅罩 轮胎罩等

Car covers, bicycle covers, motorcycle covers, boat covers, RV covers, barbecue covers, outdoor table and chair covers, tire covers, etc

公司简介

Company Profile



惠民县旭瑞汽车用品有限公司，深耕市场 8 年，是行业佼佼者，全品类产品获 CE 认证，长期居国内销量榜首。

公司拥有 4600 平方米的生产场地，汇聚 100 名专业员工，组成高效协作的生产团队。同时，配备全自动化设计排版设备、裁切图片机床、双针单针缝纫机等一系列先进生产设备，为生产筑牢硬件基础。依托这些优势，公司实现日产 2000 件的产能，能快速响应市场需求，3 - 30 天的交期可确保产品按时交付。

质量上，产品严做防水测试且全品类 CE 认证；工艺采用双针缝纫、防水胶条等技术，选高压布料。支持尺寸、LOGO 定制及 OEM/ODM 服务。服务方面，秉持“客户至上”理念为客户提供高性价比产品，从需求沟通到售后保障，全程有专业团队贴心服务，快速响应并解决客户问题，众多客户给予“走心好评”，这是对公司服务的高度认可。

未来，公司将继续发挥优势，创新发展，为客户提供更优质的产品与服务。

Huimin Xurui Auto Supplies Co., Ltd. has been deeply rooted in the market for 8 years and is an industry leader. All its product categories have obtained CE certification and have long ranked first in domestic sales.

The company has a 4,600-square-meter production site and gathers 100 professional employees to form an efficient and cooperative production team. It is also equipped with a series of advanced production equipment such as fully automated design and typesetting equipment, image cutting machines, and double-needle & single-needle sewing machines, laying a solid hardware foundation for production. Relying on these advantages, the company achieves a daily output of 2,000 pieces, can quickly respond to market demands, and ensures on-time delivery with a lead time of 3-30 days.

In terms of quality, its products undergo strict waterproof testing and all categories have CE certification. In craftsmanship, it adopts technologies like double-needle sewing and waterproof strips, and selects high-water-pressure fabrics. It supports size and LOGO customization as well as OEM/ODM services. In terms of service, adhering to the "customer-first" concept, it provides cost-effective products and whole-process thoughtful service by a professional team from demand communication to after-sales support, quickly responding to and solving customer problems, which has won many customers' "sincere praise"—a high recognition of its service.

In the future, the company will continue to leverage its advantages, pursue innovative development, and provide customers with better products and services.

汽车罩

产品介绍

Product Introduction

汽车罩精选牛津布、无纺布、PEVA 加棉、EVA 等高品质面料，均经严格检测，防水、防紫外线、防尘性能达标，可按需选色。材质耐磨抗撕裂，适极端天气，内衬加棉能保护车漆。车罩分室内防尘、室外全天候防护款，提供全车罩与半车罩选择，支持 LOGO 定制，包装可选收纳袋或手提包，满足多样需求。

尺寸精准适配轿车、SUV、VAN 等主流车型，还支持各种车型定制，实现“一车一罩”。车门拉链设计方便取物，反光条提升夜间安全性，内层可加防水胶条强化防护，双线缝制牢固耐用，松紧带下摆贴合车身防移位。

Car covers use high-quality fabrics like selected Oxford cloth, non-woven fabric, PEVA with cotton and EVA. All pass strict tests, meeting standards for water resistance, UV protection and dust proof wear-resistant, tear-resistant, suitable for extreme weather, and its cotton-lined inner layer protects car paint. There are indoor dust-proof and outdoor all-weather models, plus full or half-car covers. LOGO customization is supported, and packaging can be storage bags or handbags. Sizes fit mainstream models (sedans, SUVs, VANs) and custom sizes are available for "one cover per car". Features include door zippers for easy access, reflective strips for night safety, optional inner waterproof strips, durable double stitching, and elastic hems to fit the car and prevent shifting.



摩托车罩

产品介绍

Product Introduction

摩托车罩精选牛津布等优质面料，结实耐用、使用寿命长。尺寸丰富适配主流车型，更可定制改装、复古等特殊车型尺寸。

产品核心细节聚焦实用与安全：车罩前后端均缝制醒目反光条，夜间或昏暗环境下能反射周边灯光，大幅降低车辆刮蹭、碰撞风险；底部预留防盗锁孔，可穿挂锁与车架连接，有效防止户外停放时车罩被盗。

配备专属收纳袋，可快速收纳车罩，方便携带与存放；同时支持包装定制，满足个性化需求。此外，还提供 LOGO 定制服务，印刷清晰、色彩鲜艳，采用环保油墨耐晒耐雨淋，兼具防护功能与品牌表达。

Motorcycle covers are made of high-quality fabrics like Oxford cloth, ensuring sturdiness, durability and long service life. They come in various sizes to fit mainstream motorcycle models, and also offer customization for modified, vintage and other special models.

Key details focus on practicality and safety: The front and rear of the cover are stitched with eye-catching reflective strips, which reflect surrounding light at night or in dim environments, greatly reducing the risk of scratches and collisions. An anti-theft lock hole is reserved at the bottom; you can pass a padlock through it to connect with the motorcycle frame, effectively preventing the cover from being stolen when parked outdoors.

It comes with an exclusive storage bag for quick storage, easy to carry and keep. Custom packaging is also available to meet personalized needs. In addition, LOGO customization is provided, with clear printing and bright colors. Made with eco-friendly ink, it is resistant to sun and rain, combining protective function with brand expression.



► 自行车罩

产品介绍

Product Introduction

自行车罩精选各种优质面料，提供不同防护等级选择，适配全球主流骑行场景，各种尺寸精准贴合城市通勤车、山地车、折叠车等各类车型，边缘高弹性松紧带可牢牢包裹车身底部，无需拆卸部件即可覆盖，有效防风防移位。前端缝制高反光条，夜间或低光环境下反射灯光，提升停放安全性；底部预留锁孔，可搭配车锁固定，降低盗损风险；面料经环保检测无异味，符合欧盟标准。配备专属收纳袋，快速收纳后体积小巧，轻松塞进背包或车储物格；支持包装定制，更推出骑行爱好者专属背包式包装，日常通勤、跨境骑行携带都方便，兼顾防护与实用。

Bicycle covers are made of various high-quality fabrics, offering different protection levels to suit mainstream cycling scenarios worldwide. They come in multiple sizes that fit perfectly with city commuter bikes, mountain bikes, folding bikes and other types. The high-elasticity elastic bands at the edges tightly wrap the bottom of the bike, allowing coverage without removing parts and effectively preventing displacement from wind.

High-visibility reflective strips are sewn on the front, which reflect light at night or in low-light conditions to enhance parking safety. The lock holes are reserved at the bottom, which can be used with a bike lock to secure the cover and frame, reducing the risk of theft. The fabrics pass environmental tests, are odor-free, meet CE standards.

Each cover comes with an exclusive storage bag; after quick folding, it is compact and easy to fit into a backpack or bike storage compartment. Custom packaging is available, and a special backpack-style packaging is also launched for cycling enthusiasts, making it convenient to carry for daily commuting or cross-border cycling, balancing protection and practicality.



► 房车罩

产品介绍

Product Introduction

房车罩专为拖挂房车、野餐露营车等设计，核心实现防水、防晒、防尘三效防护。可选高品质牛津布与无纺布，质地坚韧抗撕扯，能抵御树枝刮擦，雨天快速疏导雨水防渗透，避免车漆生锈、内饰发霉。

优质面料能阻隔紫外线减缓车漆老化褪色，还能降低夏季车内高温，保护内饰免开裂变形；长期停放可隔绝灰尘、落叶等，减少洗车频率。边缘设弹性收紧带与固定绳，适配房车尺寸易安装，大风天不易吹翻；收纳时可折叠成小巧体积，配专用收纳袋，随车携带不占空间，长期户外停放或短途露营防护皆适用。

The RV cover is designed specifically for towable RVs, picnic camping trailers, etc., with three core protections: water resistance, sun protection and dust prevention. It offers high-quality Oxford cloth and non-woven fabric options—both tough and tear-resistant, able to withstand tree branch scratches. On rainy days, it quickly drains rainwater to prevent seepage, avoiding paint rust and interior mildew.

The premium fabric blocks UV rays to slow paint aging and fading, reduces summer interior heat to protect interiors from cracking and deformation, and keeps out dust and fallen leaves during long-term parking to cut car wash frequency. It has elastic drawstrings and fixing ropes at the edges for easy fitting to RV sizes and wind resistance. Foldable into a compact size, it comes with a dedicated storage bag for easy on-board carry without taking space, suitable for long-term outdoor parking or short camping trips.



烤炉罩

- 烤炉罩适配各类烧烤架与烤炉，精选多规格牛津布，均经防水防晒处理，阻隔 85% 紫外线，可防止烤炉金属件生锈、塑料/木质件老化。底部设可调节松紧绳与金属锁扣，大风天不易移位；侧边预留隐形透气孔，避免烤炉未冷却时滋生霉菌；收纳可折叠放进定制收纳袋，不占空间，表面脏污用湿布擦拭即净。

工厂可按烤炉尺寸精准定制，避免大小不适；可加侧边工具袋收纳烤具，或升级防水/防晒层；更能定制 LOGO，印专属图案、文字，采用耐高温防水油墨不脱落，户外可助力品牌宣传，适配露营、家庭、商业等场景。



- The BBQ grill cover fits various grills and barbecues. Made of selected Oxford cloth in multiple specifications, all are water-resistant and sun-protective, blocking 85% of UV rays to prevent grill metal parts from rusting and plastic/wooden parts from aging.
- It has practical details: adjustable elastic cords and metal buckles at the bottom to keep it from shifting in strong winds; hidden air vents on the sides to avoid mold growth when the grill is not cooled down; it can be folded and stored in a custom storage bag without taking much space, and surface dirt can be wiped clean with a damp cloth.
- The factory offers precise customization by grill size to avoid ill-fitting issues; optional side tool pockets for storing grilling tools, or upgraded water/sun protection layers. It also supports LOGO customization, printing exclusive patterns or text with high-temperature resistant and

water-proof ink that won't peel off, helping with brand promotion outdoors. Suitable for camping, home, commercial and other scenarios.

船罩

- ⚙️ 船罩配备加强弓和松紧带，依托工业强度减震线，能紧密牢固贴合船体，大风天气也能有效守护船只。扣带和拉紧系统进一步提升固定性，双针工艺让船罩更耐用。还配有防潮储物袋，方便收纳船罩，便于携带，也可留在船上，满足后续防护存储需求。

尺寸有模型 A 到型号 E 多种可选，也支持定制，适配 14 英尺 - 22 英尺不同长度、不同船体类型的船只，精准匹配多样船型。颜色丰富，有多种颜色可选，还能定制颜色与 LOGO，满足不同审美和品牌宣传需求。



The boat cover is equipped with a reinforced bow and elastic straps. Relying on industrial - strength shock - absorbing threads, it can fit the hull tightly and firmly, effectively protecting the boat even in windy weather. The buckle and tensioning system further enhances fixity, and the double - needle process makes the boat cover more durable. It also comes with a moisture - proof storage bag, which is convenient for storing and carrying the boat cover and can also be left on the boat to meet subsequent protection and storage needs.

There are multiple options from Model A to Model E in size, and customization is also supported. It is suitable for boats of different lengths (14 - 22 feet) and hull types, matching various boat models accurately. There are various colors to choose from, and colors and LOGOs can also be customized to meet different aesthetic and brand promotion needs.

高尔夫球车罩

高尔夫球车罩采用高品质面料，经重型紫外线处理，能防阳光损伤，且不会像普通面料那样拉伸或收缩。它可抵御灰尘、雨、雪、鸟粪、树液等，寒冷天气也不易破裂。配备拉链通道，无需卸下罩子就能轻松取物；防风扣、弹性带搭配磁贴设计，让车罩牢牢固定，应对各种天气都稳妥。

尺寸有多种规格可选，面料、尺寸皆可定制，颜色丰富多样，还支持定制 LOGO 与包装，满足品牌及个性化需求。车罩可折叠，搭配收纳袋，方便收纳整理，为高尔夫球车提供全方位、个性化防护。

The golf cart cover is made of high - quality fabric, which has undergone heavy - duty UV treatment. It can prevent sun damage and won't stretch or shrink like ordinary fabrics. It can resist dust, rain, snow, bird droppings, sap, etc., and is not easy to crack in cold weather. Equipped with a zipper channel, you can easily access items without removing the cover. The windproof buckles, elastic bands and magnetic sticker design make the cover firmly fixed and stable in all kinds of weather.

There are various sizes to choose from. Both the fabric and size can be customized. There are rich colors, and it also supports customizing LOGOs and packaging to meet brand and personalized needs. The cover is foldable and comes with a storage bag for easy storage and organization, providing all - round and personalized protection for golf carts.



ATV/UTV 罩

ATV/UTV 车罩选用牛津布、聚酯纤维等优质面料，经双缝线工艺精心缝制，结实耐用。底部配备固定扣件、弹性带，搭配防风带，实现 100% 防风，能牢牢固定车罩。设有网状透气孔，保障车内空气流通；反光带和提手提升辨识度；还附赠收纳袋，便于整理携带。具备防水、防尘、防紫外线等功能，可抵御雨、雪、灰尘等，保护车辆免受尖锐物体划伤，适配多数全地形车。此外，支持定制包装，也能印刷专属 LOGO，满足个性化与品牌宣传需求，是户外用车的贴心防护之选。

The ATV/UTV cover is made of high - quality fabrics such as Oxford cloth and polyester fiber, and is sewn with double - stitch technology, making it firm and durable. There are fixed fasteners and elastic bands at the bottom, which, together with windproof straps, achieve 100% windproof performance and can firmly fix the cover. It is equipped with mesh vents to keep the air circulation inside the vehicle; reflective straps and handles enhance recognition; and a storage bag is also included for easy organization and carrying. It has functions such as waterproof, dustproof and UV protection, can resist rain, snow, dust, etc., and protect the vehicle from scratches by sharp objects, suitable for most all - terrain vehicles. At the same time, it supports customized packaging and can also print exclusive LOGOs to meet personalized and brand promotion needs, making it a considerate protection choice for outdoor vehicles.

轮胎罩

轮胎罩选用优质面料，且支持面料定制。它具备防水、防雪、防尘等实用功能。采用松紧带设计，能快速调节，适配 14 - 18 英寸等多种尺寸轮胎。借助专业印刷技术，可定制 LOGO，满足个性化与品牌宣传需求。缝纫工艺精细，双针穿线让接缝处能有效防风雨，高品质面料搭配精致衬里，持久耐用。安装和拆卸无需工具，方便快捷。配有工具袋与提手，方便拿取，还附赠收纳袋，便于携带和收纳。能保护轮胎与车轮免受阳光、污垢、腐蚀及各类天气影响，同时避免敲击与刮擦，让车辆更显时尚，适配 SUV、房车等多种车型。



The tire cover is made of high - quality fabric, and the fabric can be customized. It has functions such as waterproof, snowproof and dustproof. With an elastic band design, it can be adjusted quickly to fit various tire sizes from 14 to 18 inches. It can also be customized with LOGOs through professional printing technology to meet personalized and brand promotion needs. The sewing is fine, and the double - needle threading process ensures that the seams are windproof and waterproof. The

high - quality fabric is matched with a delicate lining, making it durable. It can be installed and removed without tools, which is convenient and quick. It is equipped with a tool bag and a handle for easy taking, and a storage bag is also included for easy carrying and storage. It can protect tires and wheels from sunlight, dirt, corrosion and various weather conditions, and at the same time avoid knocking and scratching, making the vehicle more fashionable. It is suitable for various models such as SUVs and RVs.



户外家具罩



户外家具罩专为柴火架、户外吊椅、桌椅沙发等户外家具打造。选用防水透气的高品质面料，双针精细走线让接缝抗撕裂性更佳；顶部与侧边魔术贴、底部抽绳及尼龙插扣相互配合，能牢牢固定罩体，大风天也十分稳当；还设有透气孔，防止内部闷潮。支持定制专属 LOGO，满足个性化与品牌宣传需求，且配备收纳袋包装，便于携带和闲置时收纳。可有效抵御雨、雪、灰尘及阳光侵害，全方位保护户外家具，延长其使用寿命。

Furniture covers are specially designed for firewood racks, outdoor hanging chairs, tables, chairs, sofas and other outdoor furniture. Made of high - quality waterproof and breathable fabric, the double - needle fine stitching enhances the tear resistance of the seams. The Velcro on the top and sides, the bottom drawstring and nylon buckles work together to firmly fix the cover, making it very stable even on windy days. It is also equipped with air vents to prevent internal dampness. It supports customizing exclusive LOGOs to meet personalized and brand promotion needs, and comes with a storage bag for easy carrying and storage when not in use. It can effectively resist damage from rain, snow, dust and sunlight, protect outdoor furniture in all aspects and extend its service life.

